
اخبارخبر كوتاه
مدیرکل اوقاف و امور خیریه خراسان رضوی عنوان کرد:

چهل و یکمین دوره مسابقات قرآن کریم در خراسان رضوی برگزار مي شود

استاندار اصفهان:

آب مورد نیاز توسعۀ سبا از رودخانۀ زاینده رود تأمین نمیشود

استاندار خوزستان:

نباید شرایط اقتصادی در اجرای پروژه های صنعت برق خللی وارد کند

 مدیرکل تامین اجتماعی درنشست باخبرنگاران عنوان کرد:

وصول مطالبات و فرارهای بیمه ای دو چالش امروز تامین اجتماعی

امور  و  اوقاف  مدیرکل  امتیاز؛  گزارش  به 
خیریه خراسان رضوی گفت: مرحله استانی چهل 
خراسان  در  کریم  قرآن  مسابقات  دوره  یکمین  و 
رضوی برگزار شد.حجت الاسلام محمد احمدزاده 
آوای  بخش  در  شهرستانی  مسابقات  کرد:  اظهار 
ترتیل و  انفرادی رشته های قرائت تحقیق، قرائت 
این  در  بود،  کریم  قرآن  کل  و   ۲۰  ،۱۰  ،۵ حفظ 
رشته ۳ هزار نفر ثبت نام کرده بودند که مسابقات 
با  مختلف  های  شهرستان  در  ماه  اردیبهشت  در 
به  برتر  نفرات  و  برگزار  نفر  حضور ۲ هزار و ۱۰۰ 

مرحله استانی راه یافتند.
حجت الاسلام احمدزاده اضافه داشت: بخش 
معارف دارای رشته های تفسیر قرآن کریم، حفظ و 
معارف احادیث و حفظ موضوعی قرآن بود که ۱۰ 
خرداد مرحله شهرستانی آن به صورت الکترونیکی 
برگزار شد که ۲ هزار و ۴۴۶ نفر مجوز حضور در 
مرحله استانی را کسب کردند همچنین در بخش 
اذان،  خوانی،  دعا  های  رشته  هم  دینی  آواهای 
همخوانی قرآن، انشاد انفرادی، همسرایی ۲ یا چند 

که  بود  کریم  قرآن  گروهی  خوانی  مقطع  و  زبانه 
انفرادی  آوای  بخش  با  همزمان  دعاخوانی  رشته 
برگزار و سایر رشته های این بخش هم ارسال آثار 

بود.وي عنوان کرد: افتتاحیه مرحله استانی چهل و 
یکمین دوره مسابقات قرآن کریم از تاریخ ۲۴ تیر 
از  ماه  برگزار شد و مسابقات بخش خواهران هم 

۲۵ الی ۲۷ تیر با حضور ۲۰۰ نخبه قرآنی و ۶ داور 
همچنین برگزاری کارگاههای آموزش و راهنمایی 

متسابقین توسط اساتید برگزار مي شود.
اینکه  به  اشاره  با  احمدزاده  الاسلام  حجت 
حضور  با  مرداد   ۱۱ الی   ۹ از  هم  برادران  بخش 
۲۵۰ نخبه قرآنی و ۱۲ داور و برگزاری کارگاههای 
اساتید  توسط  متسابقین  راهنمایی  و  آموزش 
خواهد  انجام  ای  خامنه  امام  مهدیه  در  راهنما 
چهل  استانی  مرحله  اختتامیه  افزود:مراسم  شد، 
مرداد   ۱۱ کریم  قرآن  مسابقات  دوره  یکمین  و 
شود.مدیرکل  می  برگزار  بهشتی  شهید  سالن  در 
اینکه  بیان  با  امور خیریه خراسان رضوی  اوقاف و 
تلاوت  بر  علاوه  مسابقات  دوره  این  اختتامیه  در 
منتخبین استان از ۴۵ نخبه قرآنی تجلیل و جشن 
فارغ التحفیضی ۸۰ نفر از حافظان قرآن کریم انجام 
خواهد شد، افزود:۶۶ نخبه قرآنی در چهلمین دوره 
که  یافتند  راه  کشوری  مرحله  به  قرآن  مسابقات 
اول  رتبه  و  آوری  مدال  اول  رتبه  کسب  به  موفق 

عملکرد تیمی در کشور شدند.

در  مهرعلیزاده  دکتر  امتیاز؛  گزارش  به 
پاسخ  در  اجتماعی  های  شبکه  در  خود  صفحات 
به دغدغۀ شهروندان دربارۀ مسائل کم آبی استان 
سبا  فـــولاد  توســــعۀ  پروژۀ  افتتاح  و  اصفهان 
گفــت: پساب خطوط تولید مجتمع سبا و شرکت 
ذوب آهن اصفهان، پس از تصفیه در تصفیه خانه 
های به روز، در خطوط تولید بازچرخانی میشود و 
در مجتمع فولاد سبا نیز از این آب استفاده میشود. 
توسعۀ  طرح  موردنیاز  آب  دیگر،  عبارت  به 
برداری  بهره  به  تازگی  به  که  سبا  فولاد  مجتمع 

رسیده، از محل تصفیه و بازچرخانی پساب صنعتی 
تأمین شده و از رودخانه زاینده رود تأمین نمیشود.
محسن مهرعلیزاده با اشاره به اهمیت صنایع 
چندین  برای  اشتغالزا  و  ملی  سرمایۀ  عنوان  به 
به صنایع کاهش  آب تخصیصی  نوشت:  نفر  هزار 
زیادی پیدا کرده و آنها موظف به صرفه جویی و 
بازچرخانی  همچنین  و  مصرف  های  روش  تغییر 
آب و استفاده از پساب شده اند و طی ماه های 
اخیر، منبع آب جدیدی به این حوزه اضافه نشده 
و بهره برداری از همین طرح های توسعۀ فولاد، 

کاهش  درخصوص  صنایع  همکاری  گواه  خود 
مصرف آب و استفاده از روشهای جایگزین است.
 ۹ حدود  کرد:  اذعان  ادامه  در  اصفهان  استاندار 
مردم  به  خدمتگزاری  افتخار  بنده  که  است  ماه 

پیدا کردهام.  را  اصفهان 
این نگین و  روزی که من آمدم، زاینده رود، 
سرمایه طبیعی اصفهان، ماه ها بود که خشک شده 
بود. میزان آب پشت سد زاینده رود به صورت بی 
سابقه ای کم بود و هست و من کاملا متوجه تبعات 
این قضیه هستم و بیشترین زمانم را صرف حل این 

مشکل کرده ام؛ ولی آنچه مهم است این است که با 
یک نگاه منصفانه باید گفت مشکل آب زاینده رود 
یک شبه به وجود نیامده که یک شبه نیز حل شود. 
مردم  از  و  میدهم  انجام  را  تلاشم  تمام  بنده 
البته  و  بردباری  و  صبر  با  دارم  تقاضا  نیز  عزیز 
و  صنعتی  خانگی،  آب  بهینۀ  مصرف  در  همکاری 
کشاورزی، به بنده و همکاران در این حوزه کمک 
کنند.مهر علیزاده در پایان با ذکر آیه »ان مع العسر 
جاری  شاهد  روزی  کرد  امیدواری  اظهار  یسرا« 

شدن مجدد زندگی در زاینده رود باشیم.

در  خوزستان  استاندار  امتیاز؛  گزارش  به 
پیمانکاران  بررسی مسائل و چالش های  جلسه ی 
برق  گفت:  خوزستان  ای  منطقه  برق  شرکت 
خوزستان به لحاظ جایگاه ویژه این استان در تولید 
از لحاظ  باید  اقلیمی  ناخالص ملی کشور و شرایط 
برسد. ممکن  بالاترین سطح  به  پایداری  و  کیفیت 
به گزارش روابط عمومی شرکت سهامی برق منطقه 
شنیدن  از  بعد  شریعتی  غلامرضا  خوزستان،  ای 
صحبت ها و چالش های برخی از پیمانکاران ) بحث 
تعدیل نرخ ارز برای قراردادهای جاری و آتی، بحث 
تخصیص ارز، تسریع در نقدینگی و ..(، اظهار کرد: 
پیمانکارن سرمایه های ارزشمند اجرایی این مملکت 
هستند و در حد توان پیگیر رفع مشکلات شما در 
استان و مرکز خواهم بود.وی ادامه داد: اداره کشور 
نیازمند برطرف کردن مشکلات پیمانکاران است و 
باید از تفکری که بین سازمان ها و پیمانکاران فاصله 
ایجاد می کند و مشکل این نیروهای توانمند را تنها 
بگیریم.استاندار  فاصله  داند  می  خودشان  مشکل 
های  چالش  رفع  برای  آمادگی  اعلام  با  خوزستان 
و  کارفرمایان  که  است  لازم  کرد:  بیان  پیمانکارن، 

ذینفعان از هم حمایت کنند و در کنار هم باشند تا 
کار به نتیجه برسد، نباید به زیان پیمانکاران راضی 
باشیم بلکه باید کاری کنیم تا تقویت شوند.شریعتی 
اضافه کرد: برق زیرساخت اصلی همه امور است و 
نباید در اجرای پروژه های آن خللی وارد شود، باید 
برق استان خوزستان که نقش عمده ای در تولید 
ناخالص ملی کشور دارد از لحاظ کیفیت در صدر و 
بالاترین نقطه ی ممکن باشد.وی با بیان اینکه قبلا 
نیز چنین مشکلات اقتصادی برای کشور به وجود 
آمده بود و به سلامت از آن عبور کرده ایم، تصریح 
کرد: با رعایت حقوق دولت و حفظ بیت المال مسائل 
پیمانکاران را پیگیری کرده و آنها را با دستگاه های 
می  میان  در  مرکز  و  استان  در  اجرایی  و  نظارتی 
گذارم تا با رفع این موانع در کنار هم برای عمران و 
آبادانی خوزستان تلاش کنیم.مدیرعامل شرکت برق 
منطقه ای خوزستان نیز در این جلسه بیان کرد: این 
داد  قرار  طرفین  که  است  جدیدی  ی  رویه  جلسه 
در یک فضای صمیمی و رو در رو با حضور عامل 
سوم )استاندار خوزستان( مسائل را حل کنند و به 
شرایط قطع همکاری نرسند.محمود دشت بزرگ با 

بیان آنکه عمده مسائل موجود ناشی از عوامل بیرونی 
مانند شرایط اقتصادی و تغییر نرخ ارز است، تصریح 
بر  زمان  بروکراسی  از  تا  داده  فرصتی دست  کرد: 
اداری فاصله بگیریم و موانع و چالش هایی که در 
حوزه نرخ ارز، تعدیل قراردادها و همکاری در حوزه 
سازمان های درون استانی است را با کمک استاندار 
برطرف کنیم و پروژه ها را با سرعت بیشتری جلو 
بر  ای  مقدمه  توسعه صنعتی  داد:  ادامه  ببریم.وی 
توسعه اقتصادی است و لازمه ی رسیدن به توسعه 
صنعتی، برق و حل مشکلات پیمانکاران این حوزه 
خوزستان  ای  منطقه  برق  شرکت  است.مدیرعامل 
به  اولین مرحله همکاری  از  آنکه  برای  اضافه کرد: 
مشارکت در پروژه ها برسیم لازم است پنج فاکتور 
ارتباطات بین کارفرما و پیمانکار، هماهنگی، احساس 
وابستگی و داشتن منافع مشترک، تلاش همسو و 
در نهایت پشتیبانی از همدیگر وجود داشته باشد 
و این جلسه در راستای همین مقوله ی پشتیبانی 
از همدیگر است.دشت بزرگ حجم سرمایه گذاری 
و خط شرکت  پست  های  پروژه  در  گرفته  صورت 
ای خوزستان در سال های ۹۵ و ۹۶  برق منطقه 

افزود:  و  اعلام کرد  ریال  را ۲ هزار و ۲۵۴ میلیارد 
در سه ماه نخست سال ۹۷ نیز بالغ بر ۲۰۴ میلیارد 
 ۱۸۴ اجرای  و  گرفته  صورت  گذاری  سرمایه  ریال 
پروژه اولویت دار خط و پست انتقال و فوق توزیع 
به ظرفیت ۱۶ هزار و ۷۱۹ مگاولت آمپر و هزار و 
۹۶۲ کیلومتر مدار در امسال و سال های پیش رو 
است.وی گفت:  ویژه  توجه  و  اعتبار  تامین  نیازمند 
تعداد قراردادهای منعقده این شرکت با پیمانکاران از 
سال ۹۵ تاکنون ۴۹۶ مورد بوده است و اکثریت این 
قراردادها با شرکت های بومی بسته شد.مدیرعامل 
تاکید کرد: عدم  برق منطقه ای خوزستان  شرکت 
و  بخش خطوط  در  معارضین  وجود  زمین،  تملک 
صدور  عدم  قضایی،  احکام  صدور  در  تاخیر  پست، 
مجوز معدن خاک برای برخی پروژه ها، رشد سرسام 
آور قیمت های اجرایی پروژه ها و ایجاد ضرر و زیان 
غیرقابل پیش بینی شده پیمانکاران، افزایش قیمت 
مواد اولیه به علت بالا رفتن نرخ ارز و عدم ابلاغ به 
موقع بخشنامه های جبران آثار تغییرات نرخ ارز و 
مصالح و .. از مشکلات و چالش های اجرای پروژه 

های صنعت برق در وضعیت کنونی است.

اجتماعی  تامین  در نشست خبری مدیرکل  امتیاز؛  به گزارش 
استان لرستان با اصحاب رسانه که به مناسبت هفته تامین اجتماعی 
برگزار شد علی جهانی از وصول مطالبات و فرار بیمه ای بعنوان دو 
چالش پیش روی تامین اجتماعی یاد کرد.وی افزود: حدود ۲۰ هزار 
کارگاه صنعتی و صنفی دولتی و غیر دولتی تحت پوشش این سازمان 
قراردارد که مجموع بدهی آنان بالغ بر ۸۰۰ میلیارد تومان می باشد.

اظهار کرد: در حال حاضر جمعیتی  استان  تامین اجتماعی  مدیرکل 
بالغ بر  ۷۵۰ هزار نفر تحت پوشش تامین اجتماعی است که گروهی 
بیمه شده و عده ای مستمری بگیر می باشند.وی گفت: هرماه حدود 
صد میلیارد تومان مستمری پرداخت می شود و این در حالی است که 
در مقابل صد در صد هزینه ها فقط ۷۰ درصد درآمد حاصل می شود 
که نشان می دهد دخل و خرج این سازمان باهم برابر نیست.جهانی با 
بیان اینکه مطالبات تامین اجتماعی در حوزه مشاغل سخت و زیان آور  
۴۰ میلیارد تومان می باشد تصریح کرد: تامین اجتماعی یک سیستم 
غیردولتی است که بیش از ۳۵ هزار نفر کارگر ساختمانی تحت پوشش 
دارد و ماهانه مبلغ ۳۰۰ هزار تومان حق بیمه هر فرد واریز می شود 
همچنین ۵۰ درصد از حق بیمه رانندگان توسط این سازمان پرداخت 
می گردد.وی طرح حذف دفترچه در سیستم درمان را از کارهای مهم 
این سازمان عنوان کرد و گفت: برای ویزیت و حتی بستری شدن دیگر 
نیاز به همراه داشتن دفترچه نیست و کافی است بیمار کدملی خود 
را ارائه دهد .مدیرکل تامین اجتماعی آمار پرداختی بیمه بیکاری سال 

۹۶ را حدود شش میلیارد تومان اعلام کرد و افزود:  استخدام در حوزه 
تامین اجتماعی تابع مقررات است و براساس آزمون های کشوری انجام 
از  از وضعیت بحرانی کنونی را عبور  می گیرد.وی راهکار برون رفت 
چالش های درون سازمانی و حرکت به سمت دانش محوری و نظام 
علمی دانست  و گفت: تلفیق  علم ،دانش و تجربه می تواند راه حل 
عبور از این بحران باشد. علی جهانی با اشاره به اینکه بین شغل ، سابقه 
بیمه ای فرد و دستمزد اصلی وی رابطه وجود دارد ، اذعان داشت : 
حقوق مستمری بگیر تحت تاثیر این سه موضوع است اگر حقوق اصلی 
وی اعلام نشود حقش تحت الشعاع قرار می گیرد و ضایع می شود .وی 
بیشترین مراجعات  اظهار کرد:   ارباب رجوع سخن گفت و  از تکریم 
سازمان ها و ادارات در حوزه تامین اجتماعی رخ می دهد و این حجم 
ارباب رجوع گاها منجر به نارضایتی از جانب مراجعین می شود که این 
طبیعی است ولی توجیه پذیر نیست و در هر حال باید تکریم ارباب 
رجوع حفظ شود .مدیرکل تامین اجتماعی لرستان یادآور شد: سامانه 
ای در حال راه اندازی است که سوابق بیمه ای و تمام کارهای دفترچه 
ای در این سامانه ثبت می شود و هر شخصی اعتراضی نسبت به عدم 
واریز سابقه بیمه دارد می تواند از طریق این سامانه اقدام کند .وی 
ادامه داد: دستمزد ایام بیماری ،  کمک بارداری ، خدمت سربازی ، 
هزینه سفر بیمار ، کفن و دفن میت ، ازدواج بیمه شده و درخواست 
بازنشستگی در این سامانه خدمت رسانی می شود .در این نشست علی 
با اشاره به نقش کلیدی رسانه ها در نظام های توسعه یافته  جهانی 

گفت : در هر نظامی هر کجا حرکت توسعه ای وجود داشته متاثر از 
نظام رسانه ای بوده ؛ رسانه ها باید تقویت شوند و شفاف سازی کنند 
زیرا تا به شفافیت نرسیم توسعه معنا پیدا نمی کند .وی افزود : رسانه 
ها به سه نظام رسانه ای آزادی بخش ،  توسعه گرا و اقتدارگر تقسیم 
محور  بر  آسیا  شرق  جنوب  کشورهای  تمام  بین  این  در  شوند  می 
توسعه گرایی در حال حرکت هستند.مدیرکل تامین اجتماعی لرستان 
در بخش دیگری از سخنان خود، تولید خبر را کاری سخت و زیان 
آور برشمرد و تشریح کرد : کار تولید خبر در صورتی سخت و زیان 
تامین  به  ماهانه  خبرنگار  ای  بیمه  لیست  که  می شود  آور محسوب 

اجتماعی ارائه شود و شغل خبرنگار قید گردد.

دکتر بهرام سبحانی:

توسعه های گروه فولاد مباركه در راستای تأمین نیازهای كشور انجام شده است
بهرام سبحانی  باشکوه، دکتر  آیین  این  در  امتیاز؛  به گزارش 
مدیرعامل گروه فولاد مبارکه نیز با ارائۀ گزارشی از فعالیتهای بزرگترین 
گروه فولادساز کشور گفت: این شرکت بزرگترین تولیدکنندۀ ورق در 
تولید  در  ۲۲درصدی  سهم  و  آفریقاست  شمال  و  خاورمیانه  منطقۀ 
داد:  ادامه  مبارکه  فولاد  گروه  به ظرفیت  اشاره  با  دارد. وی  منطقه 
در حال حاضر، در ۳ مجموعۀ فولادسازی فولاد مبارکه، فولاد سبا و 
فولاد هرمزگان ظرفیت تولید ۱۰ میلیون و ۳۰۰ هزار تن است.دکتر 
سبحانی فولاد مبارکه را با ظرفیت تولید ۱۲ میلیون تن آهن اسفنجی، 
بزرگترین تولیدکنندۀ آهن اسفنجی در جهان معرفی کرد و گفت: این 
شرکت با ۷۵۰۰ میلیارد تومان سرمایۀ ثبت شده بزرگترین شرکت 
با نرخ امروز سهامی که در حال  بازار سهام  اما ارزش  بورسی است؛ 
عرضه است، بیش از ۳۰ هزار میلیارد تومان است.دکتر سبحانی ادامه 
داد: بیش از ۱۰۰۰ شرکت در بالادست تأمین کنندۀ مواد معدنی، 
مواد مصرفی و تجهیزات و قطعات فولاد مبارکه و حدود ۱۰۰۰ کارگاه 
به طور مستقیم طرف قرارداد این شرکت و حدود ۴۰۰۰ شرکت هم 
طرف قرارداد مستقیم و غیرمستقیم خرید محصولات فولاد مبارکه 
هستند. مدیرعامل فولاد مبارکه خاطرنشان کرد: این شرکت از معدود 
واحدهای صنعتی کشور است که از سنگ آهن تا محصول نهایی یا به 

عبارت دیگر از سنگ تا رنگ را در مجموعۀ خود دارد و ارزش افزودۀ 
بیشتری ایجاد میکند.وی ظرفیت گندله سازی فولاد مبارکه را ۷.۵ 
میلیون تن و ظرفیت تولید گندله در سنگان را ۵ میلیون تن اعلام 
کرد.وی خاطرنشان کرد: فولاد مبارکه همیشه در مسیر توسعه بوده 
است؛ به نحوی که تولید شرکت از ۶ میلیون و ۶۵۰ هزار تن، در سال 
۹۱ به ۹ میلیون و ۴۵۰ هزار تن افزایش یافته است و ۱۰ میلیون و 
۳۰۰ هزار تن را در برنامه دارد. به عبارت دیگر، در فاصلۀ زمانی سال 
های ۹۱ تا ۹۷ شرکت ۴۰ درصد افزایش ظرفیت تولید فولاد داشته 
است و این دستاوردها نشان دهندۀ این است که همواره برنامه ریزی 

های دقیقی در این مجموعه صورت گرفته است. 
وی از تولید ورق های آجدار در مجتمع فولاد سبا و تولید انواع 
ورق های API در فولاد مبارکه به عنوان یکی از راهبردهای فولاد 
کرد:  تصریح  و  یاد  استراتژیک  و  تولید محصولات خاص  در  مبارکه 
دستیابی به دانش فنی محصولاتی که در کشور تولید نمیشود، یکی 
از راهبردهای اساسی شرکت است و در این راه با تولید انواع ورقهای 
تنوع  و  توسعه  و همواره  بوده  موردنیاز صنایع مختلف کشور موفق 

تولید محصولات خود را در همین راستا متمرکز کرده است.
وی با اشاره به اقدامات فولاد مبارکه برای مدیریت کمبود آب 

تصریح کرد: در این راستا اقدامات بسیار مؤثری در گروه فولاد مبارکه 
انجام شده است. یکی از آنها تصفیه و بازچرخانی پساب های صنعتی 
در خطوط تولید است که کاهش ۷۵ درصدی مصرف آب را به همراه 
داشته است؛ تا جایی که امروز با استفاده از سیستمهای بازچرخانی 
پسابهای خطوط تولید و جمع آوری و استفاده از پساب های شهری 
در خطوط تولید، مصرف ویژۀ آب در فولاد مبارکه به ازای هر تن از 
۱۶.۶ به ۳.۱  مترمکعب بر تن تولید کاهش یافته است. گفتنی است 
پروژۀ توسعۀ مجتمع فولاد سبا با هدف افزایش ظرفیت این مجتمع 
از ۷۵۰ هزار تن به ۱.۶ میلیون تن؛ پروژۀ احداث نیروگاه ۲۵ مگاواتی 
استراتژیک  و  تولید  نواحی  برق  تأمین  هدف  با  سبا  فولاد  مجتمع 
مجتمع فولاد سبا؛ پروژۀ احداث تصفیه خانۀ پسابهای صنعتی فولاد 
با هدف کاهش وابستگی به آب خام و بهبود شرایط زیست  مبارکه 
فولادسنگ  شرکت  کلسینه  آهک  کارخانۀ  احداث  پروژۀ  محیطی؛ 
تقلیل  ایستگاه  پروژۀ  و  تولید آهک کلسینه  افزایش  با هدف  مبارکه 
فشار گاز فولاد مبارکه با هدف تأمین گاز موردنیاز طرح های توسعه 
و تأمین پایدار گاز از دو خط انتقال و درمجموع با ۲۵۰ میلیون یورو 
سرمایه گذاری از سوی فولاد مبارکه، افتتاح شد و مورد بهره برداری 

قرار گرفت.

رییس بنیادمسکن انقلاب اسلامی شهرستان 
جویبارخبرداد:

 اعطای تسهیلات ویژه به مسکن 
روستایی وشهرهای ۲۵ هزارنفرجمعیت 
به گزارش امتیاز؛ رییس بنیادمسکن انقلاب 
اسلامی شهرستان جویبار اعطای تسهیلات مسکن 
هزارنفر خبرداد  تا ۲۵  و شهرهای  روستاییان  به 
وافزود: هدف ازاجرای این طرح را احداث مسکن 
مقاوم و بادوام روستایی، حفظ هویت معماری بومی 
مسکن روستایی، تامین جنبه زیباشناسانه سیمای 
نیازروستایی،  با  متناسب  مسکن  روستا،تامین 
احداث مسکن سبزروستایی تغییرفضای روستایی 
ازمحیطی غیربهداشتی  آسیب پذیرو رو به زوال 
به  زیبا  و  جاذب  و  شاداب  سرزنده،  فضای  به 
لحاظ جلوگیری ازمهاجرت وتطبیق کالبد مسکن 
روستایی با زندگی امروزی ذکر کرد.مهندس ولی 
زاده با اشاره به تهیه طرح بنیاد مسکناظهار داشت: 
این طرح ضمن ساماندهی و اصلاح بافت موجود، 
میزان ومکان گسترش آتی و نحوه استفاده از زمین 
برای عملکردهای مختلف از قبیل مسکونی، تجاری، 
کشاورزی، تاسیسات و تجهیزات و نیازمندی های 
عمومی روستایی رابرحسب مورد درقالب مصوبات 
روستایی  سکونتگاه  و  فضا  ساماندهی  های  طرح 

وطرح های جامع ناحیه ای تعیین می نماید.

همایش بزرگ حافظان حریم خانواده 
در اسلامشهر 

صابر-  عشقی  بهاره  اسلامشهر- 
به  خانواده  حریم  حافظان  بزرگ  همایش 
حضرت  سعادت  با  ولادت  فرارسیدن  مناسبت 
وروز  کرامت  دهه  آغاز  و  )س(  معصومه  فاطمه 
وحجاب  عفاف  روز  بزرگداشت  منظور  دختروبه 
وبانوان  ها  ازخانواده  کثیری  حضورجمع  با 
این  برگزارشد.  شهرستان  دراین  اسلامشهری 
گردهمایی به همت ستاد مرکزی حافظان حریم 
اسلامشهر،فرمانداری،سپاه  شهرستان  خانواده 
ناحیه  آبفای  واداره  سیدالشهدا،شهرداری  ناحیه 
ادارات  دیگر  وهمراهی  تهران  استان  جنوبغرب 
به  احترام  حجاب  رعایت  بامضمون  شهرستان 
حرمت های الهی ، درشهرستان اسلامشهر برپا شد. 
دراین جشن بزرگ ازبانوان ودختران به مناسبت 
روز دختر وباهدف بالابردن وحفظ ارزشهای زن 
مسلمان ودختر ایرانی ،باشاخه های گل به همراه 
دلنوشته هایی باموضوع عفاف وحجاب استقبال 
مناسبت  به  همایش  حاضردراین  شد.بانوان 
۲۱تیرماه سالروز واقعه مسجدگوهرشاد وروزعفاف 
وحجاب طوماری باموضوع ،من حجاب را دوست 
دارم،امضا وبا شهیدان گرانقدر آنروز تجدید پیمان 
بانوان  از  تعدادی  همایش  این  ادامه  کردند.در 
ورزشکار وقهرمانان ورزشی اسلامشهری، به اجرای 
ازتوانمندیهای  وبرخی  پرداخته  نمایشی  حرکات 

بانوان باحجاب رابه رخ کشیدند.

برگزاری جلسه بررسی مشکلات آبفای  
شهروندان شهرک جعفریه 

دیدار  و  جلسه  علی کیوانی - شهریار- 
و  فاضلاب  و  آب  امور  مدیر  فرماندار،  مردمی 
مشکلات  بررسی  هدف  با  شهریار  مسئولین 
این  در  شد.  برگزار  جعفریه  شهرک  شهروندان 
دیدار طاهری فرماندار شهرستان شهریار، بهزاد 
رئیس  فاضلاب شهریار،  و  آب  امور  مدیر  اسدی 
واعضاء شورای اسلامی وهمچنین روسای ادارت 
مدیر  مراسم،  این  برگزاری  .طی  حضورداشتند 
امور آب و فاضلاب شهریار به سوالات شهروندان 
در خصوص وضعیت آبرسانی اظهار داشت: آب 
شرب منطقه با دو حلقه چاه تامین می شودکه 
با کاهش بارندگیها، یک حلقه چاه بدلیل انحراف 
و پارگی لوله جدار از مدار خارج  و چاه دوم نیز 
نیاز  پاسخگوی  و  شده  مواجه  آبدهی  کاهش  با 
شهروندان بویژه در اوج مصرف نمی باشد.اسدی 
مواقع  در  بویژه  مطمئن  شرب  آب  نبود  افزود: 
آبفا  نگرانی های مجموعه همکاران  از   ، اضطرار 
بوده لذا اجرای عملیات لوله گذاری برای تامین 
کسری آب مورد نیاز مردم شریف بصورت ویژه 
در دستور کار قرار گرفت و اجرای خط انتقال آب 
با قطر ۲۰۰ میلیمتر و بطول حدود ۲ کیلومتر، با 

اولویت و در کوتاه ترین زمان انجام شد.

مدیر امور آب و فاضلاب شهریار خبر داد
احیاء و بهره برداری از دو حلقه چاه 
آب شرب  در شهرک جعفریه وامیریه 

چاه  حلقه  دو  شهریار-   - کیوانی  علی 
امیریه  شهر  و  جعفریه  شهرک  در  شرب  آب 
شهرستان شهریار پس از احیاء مجدد وارد مدار 
خبر  این  اعلام  با  اسدی  شد.بهزاد  برداری  بهره 
گفت: با توجه به پیش بینی سازمان هواشناسی  
این  تابستان،  فصل  در  گرما  افزایش  بر  مبنی 
امور برای تامین آب شرب پایدار و رفع حوادث 
ارائه خدمات مطلوب  به منظور  و  توزیع،  شبکه 
است  نموده  اتخاذ  را  لازم  تدابیر  به شهروندان، 
با تشدید  افزود: طی هفته گذشته، همزمان  .او 
ناگهانی گرما و افزایش مصرف آب دو حلقه چاه 
خرابی  بعلت  امیریه  و شهر  در شهرک جعفریه 
بهره  از مدار  الکترو پمپ شناور، بصورت موقت 
برداری و استحصال آب خارج شد ، که با حضور 
عوامل اجرایی و بهره برداری، عملیات تعمیر و 
بازسازی در کوتاه ترین زمان و بدون قطع آب 
شرب شهروندان انجام و چاه های مذکور مجدداً 
امور آب  مدیر  برداری شدند.    بهره  مدار  وارد 
کرد:  نشان  خاطر  شهریار  شهرستان  وفاضلاب 
موجب  گذشته  سنوات  ها طی  بارندگی  کاهش 
کاهش آبدهی چاهها در دشت شهرستان شهریار 
شروع  و  تابستان  فصل  آغاز  با  و  است  شده 
نیز  مصرف  برای  تقاضا  آبی  کولرهای  فعالیت 
افزایش یافته، که در صورت مصارف غیر ضروری 
کمبود  و  کسری  با  آبرسانی  توزیع  های  شبکه 
فنی  لحاظ  به  چاه  مواقع  اکثر  در  و  مواجه  آب 
دچار مشکل شده و بعضاً آب شرب مناطق تحت 
شود. می  مواجه  آب  قطع  یا  و  افت  با  پوشش 
اسدی در پایان از شهروندان خواست با توجه به 
وضعیت موجود منابع تامین آب، مردم با پرهیز 
از مصارف غیر ضروری،  مصرف صحیح آب را در 
یا  فشارو  افت  تا شاهد  نمایند  مدیریت  خانواده 

قطعی احتمالی شبکه آبرسانی نباشیم.

ارتقای فرآیند تصفیه خانه فاضلاب 
جنوب اصفهان با تبدیل هواده های 

سطحی به عمقی
عامل  مدیر  بازید  در  امتیاز؛  گزارش  به 
شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور  از تصفیه 
خانه فاضلاب جنوب اصفهان و کارگاه تست کنتور 
آب  وفاضلاب استان اصفهان ،شش فقره از هواده 
این  گردید.  برداری  بهره  مدار  وارد  عمقی  های 
پروژه درجهت کاهش آلاینده های زیست محیطی 
و ارتقائ کیفی پساپ خروجی انجام گرفت.مدیر 
عامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در این 
خانه  تصفیه  تجهیزات  ارتقای  به  اشاره  با  بازدید 
فاضلاب  خانه  کرد:تصفیه  اعلام  جنوب  فاضلاب 
که  باشد  می  هواده   ۱۲ دارای  اصفهان  جنوب 
درعملیات فاز دوم ارتقا تجهیزات این تصفیه خانه، 
۶ فقره هواده سطحی به عمقی تبدیل شد و از سال 
گذشته تاکنون اجرای عملیات فاز ۳ در دستور کار 
قرار گرفت که بدنبال آن مابقی هواده هاازسطحی 
به عمقی تبدیل شدند. مهندس هاشم امینی ارتقا 
تجهیزات تصفیه خانه فاضلاب را بسیار موثر در 
اعلام  و  برشمرد  خروجی  پساپ  کیفیت  افزایش 
کرد:در حال حاضر دبی ورودی وخروجی تصفیه 
خانه فاضلاب جنوب ۱۲۰۰ لیتر درثانیه است این 
در حالیست که با توجه به کاهش شدید منابع آبی 
،پساب تولیدی در تصفیه خانه ها می تواندجایگزین   
مناسبی   برای رفع  برخی از نیازآبی در صنعت 
و فضای سبز شهری باشد.وی اعلام کرد: ارتقای 
تجهیزات تصفیه خانه فاضلاب نه تنها در کاهش 
آلاینده های زیست محیطی و کاهش بوی نامطبوع 
افزایش  در  بسزایی  تاثیر  بلکه  است  موثر  بسیار 
کیفیت پساب خروجی دارد که از لحاظمحیطی 
آب  شرکت  است.مدیرعامل  اهمیت  حائز  بسیار 
وفاضلاب  استان اصفهان در بازدید مهندس جانباز 
از کارگاه تست کنتور آب اعلام کرد: درچندسال 
گذشته برخی از کنتورها ی آب تا قبل از اینکه در 
اختیار مشتر کین قرار بگیرند تست می شدند اما 
در حال حاضر صد درصد کنتورها مورد تست قرار 
می گیرند.وی افزود: با توجه به مجهزبودن کارگاه 
تست کنتور آبفا استان اصفهان و نیز برخوداری 
آبفا  کنتور  تست  کارگاه   ، متخصص  نیروهای  از 
در  مرجع  کنتور  تست  کارگاه  بعنوان  اصفهان 
کشور شناخته می شود بطوریکه هم اکنون برخی 
از استانهای کشور کنتورهای خریداری شده خود 
را جهت تست به کارگاه تست کنتور آبفا استان 
اصفهان ارسال می نمایند.مهندس هاشم امینی با 
بیان اینکه تست لوازم کاهنده مصرف نیز در این 
کارگاه انجام می شود خاطرنشان ساخت: درچند 
سال گذشته با توجه به اینکه آبفا استان اصفهان 
از تجهیزات کاهنده  استفاده  به  ترغیب  را  مردم 
مصرف نموده ، بدین خاطر قبل از اینکه تجهیزات 
کاهنده مصرف در اختیار مردم قرارگیرد در این 
مصرف  کاهش  میزان  و  بودن  استاندارد  کارگاه 
آب این تجهیزات تست می شود.وی در خصوص 
فعالیت اکیپ نشت یابی تصریح کرد:در قسمتی 
از کارگاه تست کنتور ،کارشناسان بهره برداری با 
بهره گیری از تخصص و تجربه، اقدام به تشخیص 
نشتی در انشعابات و شبکه آب می نمایند به گونه 
ایی که علاوه بر مهار حوادث در کوتاه ترین زمان 
ممکن، مناطقی که هدررفت آب آنها بیش از اندازه 
آن  مهار  وسپس  نشتی  شناسایی  به  اقدام  باشد 
می نمایند.مهندس امینی افزود:درچند سال اخیر 
بدنبال  فعالیت مستمر اکیپ نشت یابی ،هدر رفت 
آب در استان اصفهان به حدود ۱۶ درصد رسید 
در حالیکه این رقم در سال ۸۶بیش از ۳۲ درصد 

بوده است. 

بازدید مهندس یافتیان، عضو هیات 
مدیره شرکت مخابرات ایران ازاداره 

مخابرات شهرستان ساوه   
به گزارش امتیاز؛ درابتدای این نشست که با 
حضور جمعی ازکارکنان اداره مخا برات شهرستان 
ساوه برگزارشد ،مهندس ملک حسینی مدیرمخا برات 
منطقه مرکزی گزارشی از عملکرد مخا برات منطقه 
مرکزی وهمچنین وضعیت مخا برات شهرستان ساوه 
ارایه نمود و درادامه مسائل و مشکلات مخا برات 
مورد  ساوه  شهرستان  مخابرات  وهمچنین  منطقه 

بحث وبررسی قرار گرفت 

تولید سالانه 1 میلیون و ۵00 هزار اصله 
نهال بومی در نهالستان بام لرستان

مدیرکل منابع طبیعی  امتیاز؛  به گزارش 
اینکه  به  اشاره  با  لرستان  استان  آبخیزداری  و 
از  یکی  گلخانه  سه  با  لرستان   بام  نهالستان 
باشد  می  کشور  های  نهالستان  مجهزترین 
چهار  از  یکی  عنوان  به  نهالستان  این   : گفت: 
نهالستان تحت مدیریت اداره کل منابع طبیعی 
 ۲۰ تقریبی  مساحت  با  لرستان  آبخیزداری  و 
سال  در  آباد  خرم  شهر  مرکز  در  واقع  هکتار 
احیایی  نهال عرصه های  تأمین  با هدف   ۱۳۹۱
های  نهال  از  بخشی  تأمین  و  جنگلی  مناطق 
توسعه  و  سبز  فضای  ایجاد  جهت  نیاز  مورد 
جنگل تأسیس گردید.شیرزاد نجفی اظهار کرد 
: گونه های تولیدی شامل ، بلوط، بنه، سرو نقره 
ای، سرو خمره ای، کاج بروسیا، سرو شیراز،سرو 
زیتون  ارغوان،  داغداغان،  دارمازو،  بلوط  زربین، 
و  ، چنار  آیلان  اقاقیا، گلابی وحشی،  افرا،  تلخ، 
... می باشد.وی با تشریح مهمترین اهداف تولید 
گونه  نهال  تولید  افزود:  نهالستان  این  در  نهال 
های بومی و غیر بومی جهت احیاء عرصه های 
بومی  های  گونه  نهال  تولید   ، جنگلی  مخروبه 
با خشکیدگی جنگل  به منظور کنترل و مقابله 
های بلوط ، تأمین نهال های مناسب عرصه های 
مورد  های  نهال  تأمین   ، جنگل  توسعه  مستعد 
نیاز به منظور ایجاد فضای سبز و پارکهای دست 
کاشت با هدف تلطیف هوا و تفریح و تفرج مردم 
، تولید نهال به منظور درختکاری حاشیه جاده 
ها و اتوبان ها با هدف ایمن سازی و ایجاد منظر، 
، بخش خصوصی  ارگانها  نیاز  نهال مورد  تأمین 
برای  اشتغال  ایجاد  کارخانجات،  و  اشخاص   ،
جوانان بیکار در پروسه تولید ، توزیع و کاشت در 
عرصه است.مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری 
اقدامات  این  به  توجه  با  کرد:  تصریح  لرستان 
در  اصله  میلیون  دو  به  ظرفیت  این  امیدواریم 

سال افزایش یابد.
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